
 
Göteborgs Bridgeförbund 
 
 
 
 
 
Protokoll styrelsemöte 2, 2 oktober 2007 hos Lillemor Hagberg 
 
 
 
Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Ingerun Syrén-Sjösvärd, Bo Appelqvist, Ella 
Olsson, Andreas Winge och Lillemor Hagberg  
 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat. 
 

2. Dagordningen fastställs 
 

3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs. 
 

4. Åtgärdslistan genomgås. 
• Bo A. och Göran J har tagit fram ett förslag till riktlinjer för ”Årets 

Bridgeprofil” och förslag till två mottagare av priset. Förslaget antas. 
Utmärkelsen utdelas i samband med sista jubileumsrallyt i december. 

• Peter M ansvarar för årets matrikel.  
• Albatross BK önskar att gå ur förbundet. Andreas W kontaktar 

klubben för att informera om tillvägagångssätt och konsekvenser. 
• Jan H har kontaktat ByggGöta i fråga om möjlig utökning av 

lokaliteterna vid Bridgens Hus. . 
• Lillemor H har tagit fram en lista på förbundsanknutna klubbar som 

inte sköter sina åliggande. Andreas W kontaktar Em-Pe Bridge, BK 
Sjökortet, Hisingens BP och PBK Svingeln. 

• En sammanställning av personer inom distriktet som erhållit 
förtjänsttecken av någon form har tagits fram av Bo A. 

• Det löpande underhållet på kansliet på Bridgens Hus diskuteras. 
Förslag att en lapp med Göran J:s telefonnummer sätts upp för att 
vara kontaktperson när papper, toner m.m. börjar ta slut. Göran J 
diskuterar med Bridgeservice om det finns möjlighet att finna en 
smidigare lösning.  

• Redovisning för SM-Lag Semi klarlagd. 
 
 

5. Ekonomisk rapport 
Nytt bokföringssätt kommer att genomgås under veckan av Jan H och Ella O. 
Skrivelse från revisorerna har inkommit avseende begreppet ”Kanslihyra”. Jan H 
tittar på detta under genomgången av hyressättningen framöver. Bridgeservice HB har 
sagt upp kontraktet med GBF p.g.a. nytt hyresavtal med ByggGöta. Alla 
hyreskontrakt med klubbar som hyr spellokal i Bridgens Hus kommer att sägas upp 



senast 31/12 2007. Göran J och Jan H ansvarar för detta. Arnes Bridgeskola har 
framfört synpunkter på den hyreshöjning som genomfördes i januari 2007. Lämnas 
utan åtgärd, men förhandling med Arnes Bridgeskola bör ske i översynen av alla 
kontrakt och det är önskvärt att Arnes Bridgeskola ingår i GBF:s hyresavtal. 

 
6. Inkomna skrivelser 

FSB informerar och utbildningshelg i Helsingborg den 17-18 november. Jan H 
intresserad att åka för GBF och styrelsen föreslår att även Tomas Karlsson deltar i 
Bridgematekursen. Andreas W åker på bekostnad av BK Everfresh. 
Andreas W lägger ut information på nätet angående utbildningshelgen. 

 
7. Övriga rapporter. 

Bo A. har varit på distriktsledarseminarium  i Örebro och informerar om detta. 
Festivalen nästa år kommer att förläggas till Örebro. 
 

8. Nytt från FSB 
Nytt reviderat förslag för mästarpoäng har framtagits. Den stora kostnadsökningen 
vid fler än 20 bord som fanns i det förra förslaget har nu justerats. Lagtävlingar 
kommer fortfarande att få en stor kostnadsökning. Parallellt med FSB:s 
debiteringsförslag finns ett förslag från Skånedistriktet. GBF:s representanter får 
öppet mandat att på riksstämman stötta det förslag som verkar rimligast med tanke på 
enkelhet och genomförandekostnad. 
Hallands län har kommit med ett motförslag till styrelsesammansättning vid FSB. 
GBF har tidigare stött valberedningens förslag och står fast vid detta. Bo A deltager ej 
i beslutet. 
FSB:s verksamhetsplan diskuteras och från Göteborgsdistriktet önskas påpekande av 
att den planerade fortsatta minskningen på konsulentsidan är mycket olycklig. Det 
finns ett stort behov ute i distrikten av råd, stöd och inte minst utbildning/fortbildning 
av tävlingsledare. 

 
9. Bridgeallians 

Peter M. tillser att den tillsatta arbetsgruppen lämnar en slutrapport till GBF. 
 

10. Tävlingsverksamheten 
Kritik har framförts att Allsvenskans genomförande i Göteborg inte sköttes bra. Bo A. 
och Tomas Karlsson var tävlingsledare. Bo A framhåller problemet i 
Göteborgsdistriktet med alltför få kvalificerade tävlingsledare.  
Ingerun S framför tankar på att i Göteborgsdistriktet införa klubbkval inför DM-
tävlingar. TK diskuterar detta inför nästa spelår. 
TK får i uppdrag att tillse att inbjudningar till tävlingar i GBF:s regi tas fram i god tid 
för att det ska bli möjligt att sköta utskicken till klubbarna.   
 

11. P2010 
Tyvärr finns ingen tid för denna viktiga punkt. 

 
12. Bridgens Hus 

Inget aktuellt att informera om. 
 

13. Övriga frågor. 



• Sven Bülling har avlidit. GBF avser att skicka blommor till 
begravningen. Lillemor H ansvarar för detta. 

• Bo A har hittat stadgar från 1973 för Göteborgsbridgens vänner. 
Överlämnas till Eva Gunnarssson. 

• Frågan om att ha ett verkställande utskott inom styrelsen tas upp. Det 
anses inte aktuellt i den sittande styrelsen 

• En medlem har framfört mindre lämpliga funderingar avseende 
Gunnarssons familj. Beslutas att personen ifråga ej får befinna sig i 
Bridgens Hus under en period fram till den 1 februari 2008. 
Medlemmen är meddelad detta och har accepterat.  

    
14. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 7 november kl. 18.00 i styrelserummet. 
 

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Lillemor Hagberg   Jan Hugosson 


